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Halverwege en meer dan goed op weg met GroenLinks-PvdA 
Augustus 2016 

 

Wat is bereikt vanuit het College Uitvoeringsprogramma (CUP), wat loopt en waar moet nog gas gegeven 

worden? In het coalitieakkoord zijn punten van ons verkiezingsprogramma opgenomen. Waar moeten we 

voor de verkiezingen van maart 2018 nog aandacht voor hebben in relatie tot ons verkiezingsprogramma 

GroenLinks-PvdA?  

 

Ruim twee jaar werken, met de huidige coalitie van GroenLinks-PvdA, D’66 en CU/SGP aan het roer, 

heeft Leusden zichtbaar goed gedaan en veranderd. Een open bestuurscultuur die zorgt voor veel contact 

met de burgers is naast dadendrang een mooie combinatie om slagvaardig te werken en resultaten te 

boeken. Maar het kan altijd nog meer en beter….. 

 

Een reflectie op ons verkiezingsprogramma 2014-2016. 
 

Een goed leefmilieu; duurzaam Leusden krijgt steeds meer zijn beslag. Een samenwerkende combi van 

particuliere initiatieven en gemeente leidt tot steeds meer energiebesparing en duurzame opwekking van 

energie. De zonnepanelen worden steeds meer zichtbaar en een omgekeerd inzamelsysteem moet 

huishoudelijk afval tot grondstoffen gaan omvormen. Hier wordt gefaseerd aan gewerkt en vanaf 2017 

verdwijnt de grijze afvalzak uit het straatbeeld. Wij hebben hierbij een actieve inbreng vanuit de 

wethouder, fractie en deelname werkgroep jeugdgemeenteraad die zich met begeleiding van de Groene 

Belevenis ook resultaten heeft geboekt voor de scholen. We hebben ons hard gemaakt voor een 

energieneutraal gemeentehuis en extra geld voor extra energiebesparende maatregelen voor de Korf en 

nieuwe tweede sporthal (motie). Tijdens het laatste voorjaarsdebat hebben we onze zorgen uitgesproken 

over de groenvoorziening en het verslonzen van Leusden. We hebben gevraagd om een onderzoek (mede 

indiener van motie) en gesprek met inwoners. Dit zal dit najaar nog plaatsvinden op basis van de 

resultaten van de voor de zomer gehouden enquête. We hebben met de hele fractie deelgenomen aan een 

zwerfvuilactie. Naast het afronden van al deze initiatieven heeft de GroenLinks-PvdA fractie een nog een 

lang gekoesterde wens, meters maken in het Lange Steeg gebied. Behoud van de natuur daar, waar naast 

boeren ook straks de recreant kan gaan genieten. 

 

Ons mooie buitengebied heeft steeds onze aandacht. Bij de uitbreiding van landgoed Groot 

Schuttershoef/uitbreiding Philadelphia hebben we in overleg met enkele bewoners actief overleg gehad en 

schriftelijke vragen gesteld over de rol van de Provincie. We gaan in op uitnodigingen van Stichting De 

Boom om ontwikkelingen te volgen en te bespreken. Boerderij Groot Zandbrink heeft inmiddels naam in 

allerlei opzicht, we hebben hier geen nadrukkelijke rol in maar zijn aanwezig (zichtbaarheid) bij 

actualiteiten zoals recent de tentoonstelling. We maken ons hard voor Leusden als  recreatie en wandel,- 

en fietsgemeente. Leusden is voorgedragen voor de nominatie tot wandelgemeente 2017 (deelname 

werkgroep). 

 

De samenleving voorop is nog steeds in ontwikkeling en zal wat ons betreft nader besproken moeten 

worden. Burgers worden steeds meer betrokken bij beleid maar laten zich vooral horen en zien als het hun 

eigen leefomgeving betreft. De rol van de terugtrekkende overheid is niet altijd duidelijk, een voorbeeld is 

de groenvoorziening en het ‘eigen onderhoud’. Als fractie hebben we drie keer op de Hamershof, 
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Biezenkamp en Tabaksteeg gestaan om te horen wat er leeft bij inwoners en welke wensen ze hebben, dit 

zetten we de komende jaren voort. We beraden ons op zichtbaarheid in Achterveld en Stoutenburg. 

 

Sociaal en minima; in het sociale domein hebben we de naar de gemeente overkomende taken zonder 

noemenswaardige problemen overgenomen. Leusden geeft aan deze taken het geld uit dat we van het Rijk 

hiervoor ontvangen. Op initiatief van de GroenLinks-PvdA fractie heeft de gemeenteraad uit haar midden 

een monitoringscommissie geïnstalleerd (tevens deelname) om de kwaliteit van de verleende zorg te 

monitoren. Leusden heeft gastvrij 400 vluchtelingen in de samenleving opgenomen, zonder bestuurlijk 

gedoe en met vele betrokken vrijwilligers. We hebben ‘geproefd’ van de bijeenkomsten in de 

Koningskerk en hebben veel waardering voor Gastvrij Leusden (krantenartikel Leusder Krant). 

Minimabeleid heeft steeds onze aandacht en noemen we als vast onderdeel bij het voor- en najaarsdebat.    

 

Jongeren hebben onze aandacht o.a. vanuit het sociaal domein en passend onderwijs. We hebben een 

actieve rol bij het beleid t.a.v. Jongeren Op Gezond Gewicht (JOGG) ( Leusden Fit motie) en de 

uitkomsten van het onderzoek van de gezondheidsmonitor, waarbij gebleken is dat er meer dreigende 

gezondheidsproblemen zijn bij jongeren. o.a. pestgedrag en sociale armoede. We vragen steeds om 

informatie van Larikslaan2 en hebben een actieve rol gehad bij een bijeenkomst over passend onderwijs 

(wethouder en fractieleden). Ook wordt dit meegenomen in de eerder genoemde monitor sociaal domein.  

We hebben inbreng bij de ontwikkelingen van de IJsbreker o.a. in samenhang met de Participatiewet en 

met Larikslaan2 en Centrum voor Jeugd en Gezin. Bij college hebben we gepleit voor adequate 

hangplekken en het samen met jongeren onderhouden van de hangplekken. 

 

Geen kind van school zonder diploma: de twee nieuwe scholen bieden mogelijkheden voor continu-

onderwijs. De schoolbesturen hebben hier zelf een actieve rol in. De fractie heeft tot op heden geen 

initiatief genomen voor overleg tussen de gemeenten Leusden en Barneveld betreffende openbaar 

voortgezet onderwijs, het is de vraag of we dit moeten doen? 

 

Senioren en vooral kwetsbare senioren hebben afgelopen jaren onze aandacht gehad vanuit o.a. Van 

Onderop (deelname, bijeenkomsten bijwonen). We hebben recent aandacht hiervoor gevraagd bij het 

laatste voorjaarsdebat omdat we vinden dat er te weinig beleid voor is vanuit de gemeente. Ook is ons niet 

duidelijk wat Larikslaan2 hier voor doet. We blijven hiervoor integrale aandacht houden vanuit wonen, 

leefbaarheid, preventieve ouderengezondheidszorg en sociaal isolement.  

 

Een bruisend Leusden is altijd al een aandachtspunt van ons geweest en we laten ons zien en horen bij 

diverse culturele activiteiten. Ook pleiten we steeds voor aandacht voor de Tabaksteeg en Biezenkamp.  

 

Op de fiets is een aandachtspunt wat nagenoeg alle fracties als motto hebben, ook het uitbreiden van 

oplaadpunten; wij laten niet na om zelf het voorbeeld te geven en het steeds te benoemen. Mogelijk 

maken we er een ludieke actie van bij een van onze komende activiteiten in de winkelcentra. We hebben 

nog geen initiatief ondernomen voor een goed fietspad langs de Ponlijn, mede omdat dit op nogal wat 

bezwaren stuit vanuit de Provincie.  

De wijzigingen in busvervoer zijn nadrukkelijk aan de orde gesteld en gesprek geweest met de Provincie 

(wethouder en aanwezigheid fractie). Het houdt de gemoederen in Leusden stevig bezig en zorgt voor 

veel onrust en boosheid. De SP communiceert hier zodanig over (handtekeningenactie en berichten 

Leusder Krant) dat het lijkt alsof de raad zich passief opstelt. Wij hebben de wethouder gevraagd om te 

communiceren over de ontwikkelingen van de buurtbus en uitkomsten gesprekken met Provincie. Wij 

zullen ons ook beraden hoe we meer onze standpunten kunnen laten horen, doen dit al via Leusder Krant 

en social media. 

 

Wonen en werk en sociale werkvoorziening; De Biezenkamp verandert nu zichtbaar, we zijn daar op 

weg naar de voltooiing van de klus, hoewel de komst van de Lidl ook weer uitgesteld is. We uiten onze 

zorgen over ‘Ossensteegje 5’ en stellen steeds kritische vragen over de ontwikkelingen. Zeer recent is 

besloten om versneld 300 woningen in de sociale huursector te bouwen. Inmiddels verrijzen er ook 
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kantoorunits (voor kleinschalige bedrijven en ZZP ‘ers) en is besloten dat een kantoorpand omgebouwd 

wordt tot woningen, al vordert dat niet snel. We wonen de bijeenkomsten met het bedrijfsleven bij en 

vragen aandacht voor o.a. mensen die vanuit de Participatiewet opgenomen kunnen worden in het bedrijf 

en statushouders. Dit laatste vraagt ook van ons de komende tijd extra aandacht om de Rijksdoelstellingen 

te behalen.   

 

Bereikbare gezondheidszorg heeft onze aandacht vanuit bestaande en nieuwe woningbouw en  

Voorzieningen in de wijken, o.a. omdat ouderen en mensen met een lichamelijke en/of geestelijke 

beperking zolang mogelijk in eigen leefomgeving moet kunnen functioneren. We volgen dit vanuit het 

sociaal domein en de vraag naar integraal gezondheidszorgbeleid o.a. wonen, werk, school en sport. 

 

Kansen voor sport; de zo lang gekoesterde tweede sporthal gaat nu daadwerkelijk gebouwd worden. We 

laten geen moment onbenut om aandacht voor integraal sportbeleid te vragen en goede voorzieningen 

voor sportbeleid. 

 

Zelfstandig Leusden en nieuw gemeentehuis; we zijn goed vertegenwoordigd in de verplichte 

werkgroepen wettelijke regelingen en zijn van mening dat Leusden voor zichzelf zorgt, ook in 

samenwerkingsverbanden. Het nieuwe gemeentehuis is een feit en we pleiten steeds voor samenhang met 

het Hart van Leusden. We hebben deelgenomen aan de commissie communicatie om de communicatie 

met de burgers te verbeteren vanuit de raad. Resultaat is dat de gemeentepagina terug is in de Leusder 

Krant.  

 

 

Riet Koetsenruijter 

Frans Anten 

Joost van Herpen 

Marcel Sturkenboom 

 

 


